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Protokół  VIII  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 18 czerwca 2019 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu wygłasza sentencję: 
Otwieram VIII  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  18  czerwca 2019 r. 

Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,  kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 

naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa Powiatowego. 

Witam  przedstawicieli prasy, radia i telewizji. Witam wszystkich pozostałych uczestników 

Sesji. 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń – Samołyk. 

Szanowni  Państwo: 

Projekty uchwał głosować będziemy imiennie  z użyciem tabletów.  

Stwierdza , ze w Sesji uczestniczy  17 radnych. 

Przedstawię proponowany porządek  obrad. 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 

informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w  sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego wotum zaufania  

- debata nad raportem o stanie Powiatu 

- udzielenie wotum zaufania, 

b) w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r. 

c) w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego z tytułu 

wykonania budżetu za 2018 rok, 

- rozpatrzenie sprawozdania 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

d) w sprawie nadania Statutu dla SPZ ZOZ w Nowej Dębie, 
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e) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  SPZ ZOZ w Nowej Dębie za 

2018 rok, 

f) w sprawie ustanowienia na rzecz SPZ ZOZ w Nowej Dębie prawa nieodpłatnego 

użytkowania, 

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Baranów Sandomierski, 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Gminie Gorzyce, 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Grębów, 

j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie  Nowa Dęba, 

k) w sprawie zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i 

wicedyrektora Zespołu Szkół w Gorzycach, 

l) w sprawie zwolnienia w części z  realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych , wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i 

wicedyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie 

ł )     w sprawie zwolnienia w części  z  realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych ,   wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i 

wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie, 

m) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

n) w sprawie zmiany uchwały budżetowej  Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 r. 

o) w sprawie zmieniająca uchwałę nr VI/45/2019 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  

05 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2019 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad sesji.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad ?. 

Informuje, że od Zarządu Powiatu wpłynęło pismo w sprawie  zmian w porządku obrad, które 

odczytała: 
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        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o  zmianę w      porządku obrad  VIII Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  18 czerwca     2019 r. 

 

 

1. W punkcie „6” Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Litera „n”  zmiana uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

2019 r.-   z autopoprawką 
Przegłosujemy przedstawiony  porządek obrad wraz ze zmianami  wniesionymi przez Zarząd 

Powiatu.    

Kto „za” 17. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

p.4 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu ?. Uwag nie było. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za” 17. 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 17 Radnych. Protokół został przyjęty 

Przewodnicząca Rady podpisuje protokół 

p.  5. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. 

Sekretarz Powiatu przedstawia informacje: 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 6 maja  br.  Zarząd 

Powiatu odbył 5 posiedzeń: 
 

W dniu 14 maja br.  dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2019 r. Dokonano  podziału   

pomocy finansowej  Powiatu na  wsparcie jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. 

W dniu 20 maja br. zatwierdzono wyniki otwartego Konkursu Ofert dotyczących współpracy 

Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami pozarządowymi. 

 

Podczas posiedzenia w dniu 10 czerwca przyjęto projekty uchwał Rady Powiatu, które są w 

porządku obrad dzisiejszej Sesji. A ponadto podjęto: 
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 Uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia Regulaminu dot. zasad rozpatrywania 

wniosków składanych przez osoby niepełnosprawne o dofinansowanie w ramach Modułu 

pilotażowego programu „Aktywny  samorząd” 

Ustalono zasady porozumienia dot. wspólnego z Podkarpackim Zarządem Dróg Wojewódzkich 

wystąpienia o dotację do WFOŚ na termomodernizację budynku Zarządu Dróg. 

Podjęto  uchwałę Zarządu w sprawie umorzenia odsetek,  

Uchwałę Zarządu w sprawie upoważnienia dyrektora ZS w Gorzycach do złożenia 2 wniosków 

dotyczących  międzynarodowej wymiany  młodzieży w ramach Programu  ERASMUS + 

Wyrażono  stanowisko do wniosku o wydanie decyzji o zezwolenie na  realizację inwestycji 

drogowej pn. ” Przebudowa i rozbudowa drogi łączącej drogę  krajową Nr 9 z drogą powiatową 
nr 1117 R wraz z niezbędną infrastrukturą i urządzeniami budowlanymi” 

Rozpatrzenie wniosku SOSzW w Grębowie i pozostałych Zespołów Szkół w sprawie  

przystąpienia  do Programu  Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej  przygotowanego przez 

Ministerstwo Cyfryzacji. Rozpatrzono wniosek  p.o dyrektora  SPZ ZOZ w Nowej Dębie Pani 

Marty Piskór w sprawie rezygnacji ze stanowiska p.o dyrektora. W formie uchwały przyjęto 

rezygnację z dniem 11 czerwca . Z dniem 12 czerwca powierzono pełnienie obowiązków   dr 

Tomaszowi Białkowi Zastępcy dyrektora ds. Lecznictwa  na czas do 15 lipca  2019 r. 

 

 Podczas posiedzenia w dniu 14 czerwca  br. Zaakceptowano wymagany wkład Powiatu w wys. 

25 000 zł (  sekretarz koryguje kwotę  do 20 000 zł) do wniosku o przeprowadzenie prac 

remontowych w  Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie i przyjęto autopoprawki do 

projektu w sprawie zmian  w uchwale budżetowej Powiatu na 2019 r. 

 

Podczas   dzisiejszego posiedzenia Zarządu Powiatu powołano komisję  dla nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans na nauczyciela mianowanego i uchwałę w sprawie 

wynagrodzenia dla eksperta uczestniczącego w Komisji Egzaminacyjnej. Umorzono odsetki 

od nieterminowej wpłaty Gminy Baranów Sandomierski za dzieci umieszczone w pieczy 

zastępczej. 

 

Szanowni Państwo. 

Na naszych oczach zmienia się klimat Polski i coraz częściej doświadczamy ekstremalnych 

zjawisk pogodowych. 

Od 23 maja od godz. 8 rano Starosta  wprowadził  pogotowie p.powodziowe dla wszystkich 

Gmin Powiatu.  Woda w rzekach, kanałach i rowach melioracyjnych gwałtownie rosła i 25 

maja w sobotę  od godz. 17  na obszarze całego Powiatu  był już alarm powodziowy. 25 maja  

między 3 – 6 rano na Łęgu w Grębowie  był  nienotowany dotąd poziom wody 418 cm. 

Fala kulminacyjna na Wiśle przeszła przez Sandomierz 26 maja  między 13- 15 przy stanie 724 

cm.( przypomnę, że woda w Koćmierzowie przelała się w maju  2010 r. przy stanie  840 cm.). 

30 maja Starosta odwołał alarm p. powodziowy w ostatniej Gminie Powiatu tj. Gorzycach. 

Policzyliśmy straty w infrastrukturze drogowej. Protokół został przesłany Wojewodzie. Starty 

szacowane są  na 3 538 806, 33 zł. i wystąpiły na drogach 

Nr 1114R - Stale do drogi Nr 9 – korpus drogi , bariery energochłonne. 

Nr1132R ul. Podleśna, ul. Borowa w Nowej Dębie 

Nr 1104R ul. Sikorskiego 

Nr1131R ul . Majdańska w Nowej Dębie 

Nr 1124R Knapy – Zachwiejów – Zarównie 

Nr 1030R – Grębów – Stany, a dokładniej Nowy Grębów – Krawce. 

 

Zadania inwestycyjne i remontowe. 
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1. W dniu 08.05.2019 r. ogłoszono przetarg na opracowanie dokumentacji projektowej dla 

zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2401R relacji Komorów – Huta 

Komorowska – Koniecpól w miejscowości Ślęzaki w km 12+944 – 13+536 wraz  

z mostem w km 13+200”. W wyznaczonym terminie wpłynęła 1 oferta za cenę 217 464,00 

zł brutto. Z uwagi na brak środków finansowych w dniu 21.05.2019 r. zamknięto przetarg 

bez dokonania wyboru najkorzystniejszej oferty. Zmieniono termin wykonania i zakres 

przedmiotu przetargu, zmniejszono wymagania dotyczące uprawnień projektowych, po 

czym w dniu 29.05.2019 r. ponownie ogłoszono przetarg na ww. zadanie. W wyznaczonym 

terminie wpłynęła 1 oferta na kwotę 93 000,00 zł brutto. Z uwagi na brak środków 

finansowych w dniu 11.06.2019 r. zamknięto przetarg bez dokonania wyboru 

najkorzystniejszej oferty. Wydłużono termin realizacji przedmiotu przetargu do dnia 

28.11.2019 r., po czym w dniu 17.06.2019 r. ponownie ogłoszono przetarg na 

przedmiotowe zadanie.  

Mając na uwadze konieczność regulacji stanów prawnych gruntów zajętych przez drogę 
powiatową nr 2401R podpisano akt notarialny o przeniesieniu na Powiat Tarnobrzeski 

własności działek położnych w miejscowości Ślęzaki. 

 

2. W odpowiedzi na złożony do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podkarpackiego 

wniosek o dotację w kwocie 50 000,00 zł na realizację zadania pn.: „Renowacja 

zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie (Pałac Dolańskich) – etap I” Uchwałą Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego z dnia 27 maja 2019 r. przyznano Powiatowi 

Tarnobrzeskiemu dotację celową w wysokości 40 000,00 zł. Łącznie z uzyskaną wcześniej 

dotacją Podkarpackiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na ww. zadanie Powiat 

Tarnobrzeski otrzyma 90 000,00 zł.  

 

3. W dniu 20.05.2019 r. ogłoszono przetarg na zadanie: „Modernizacja pomieszczeń 

Starostwa Powiatowego – budowa przyłącza wodociągowego i wewnętrznej instalacji 

hydrantowej”. W wyznaczonym terminie wpłynęła 1 oferta na kwotę 123 865,91 zł. | 

W dniu 04.06.2019 r. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty (Przedsiębiorstwo 

Budowlano Usługowe „Bud-Instal” Zygmunt Grzegolec; 26-001 Masłów Pierwszy, ul. 

Podklonówka 78).  

W dniu 05.06.2019 r. wysłano zapytania ofertowe na pełnienie nadzoru inwestorskiego nad 

realizacją przedmiotowego zadania. W wyznaczonym terminie wpłynęły dwie oferty: 

1) Pracownia Projektowa INSTAL CAD mgr inż. Piotr Zieliński – 2 337,00 zł; 

2) F.U.H. „KRESKA” Krzysztof Buczyński – 5 500,00 zł. 

W dniu 14.06.2019 r. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty. 

Zadanie na etapie podpisywania umów z Wykonawcą i Inspektorem Nadzoru 

Inwestorskiego. 

 

4. W odpowiedzi na złożony w 14.09.2018 r. wniosek o dofinansowanie zadania: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1119R Durdy – Marki – Józefów w miejscowości 

Marki w km 4+459,5 – 5+035,3” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019 Podkarpacki Urząd Wojewódzki, mając na 

względzie oszczędności poprzetargowe, zaproponował ww. zadanie do dofinansowania  

w 2019 roku. Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego podjął decyzję o przystąpieniu do realizacji 

przedmiotowego zadania w bieżącym roku. Wartość zadania wynosi 622 793,00, w tym 

dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych 311 399,00 zł. 
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5. W związku z aneksowaniem porozumienia pomiędzy Dyrektorem Generalnym Lasów 

Państwowych a Nadleśniczym Nadleśnictwa Nowa Dęba o współfinansowaniu w 2019 

roku zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany  

w miejscowości Krawce” w kwocie 800 000,00 zł podpisano umowę z Nadleśnictwem 

Nowa Dęba o dofinansowanie ww. zadania. W ramach zadania przewiduje się wykonanie 

warstwy asfaltowej wyrównawczej i ścieralnej, poboczy i odwodnienia na odcinku 2,7 km 

drogi. 

 

6. W dniu 14.06.2019 r. wystąpiono do Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Rzeszowie o dofinansowanie remontu pokoi mieszkalnych na pierwszym piętrze 

budynku Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie w kwocie 75 000,00 zł. 

 

Zadania drogowe realizowane z poziomu Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego. 

1.Przebudowa drogi powiatowej Nr 113R ul. Majdańska w Nowej Dębie – regulacja stanu 

prawnego. Wybrano wykonawcę Geoprojekt z Mielca za kwotę brutto 9 000 zł. 

27 maja ogłoszono składający  się z 4 części przetarg na przebudowy dróg powiatowych: 

Zadanie Nr 1. 

Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń – Furmany w zakresie budowy 

chodnika na odcinku Trześń  Zabrody – Furmany – etap II. Odcinek  133 m.. Zgłosiło się 4 

wykonawców. Na zadanie zamierzono przeznaczyć 60 000 zł ( brutto) . Wybrano Firmę 
Handlowo – Usługową Produkcyjną „BRUK – MAR  Cisów Las Gmina Bojanów.za kwotę 
59 583,29 brutto. ( Ta sama firma w odniesieniu do pozostałych 3 zadań i ten sam termin 

wykonania 30 .09. 2019 r.) 

 Zadanie Nr 2  

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześn – Furmany w zakresie budowy  

chodnika w miejscowości Trześń od skrzyżowania z droga  powiatową Nr 1090R do 

skrzyżowania z droga gminną dz. ewid. 719/2 – etap I. Odcinek 120 m. Zgłosiło się 3 

wykonawców. Na zadanie zamierzano przeznaczyć 100 000, 00 zł ( brutto)  Wybrano ofertę 
za kwotę 89 550,79 zł. 

Zadanie Nr 3  

„ Przebudowa skrzyżowania dróg  powiatowych Nr 1090R i 1092 R w miejscowości Trześń. 
Obszarowo zamyka się to w obrębie ok. 1 ara. Rozbiórka przepustów , profilowanie,  nowe 

ścianki czołowe , podbudowa betonowa, skropienie, na to kompozyt i 5 cm asfaltu, bariery i 

oznakowanie.  Zgłosił się jeden wykonawca. Na zadanie zamierzano przeznaczyć 50 000 zł 

(brutto). Złożona oferta 49 264,70 zł. 

Zadanie Nr 4 

„Budowa deptaka pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 1112R dojazd do Stacji kolejowej 

Chmielów” – etap III. Odcinek 190 m. Zgłosiło się 4 wykonawców. Na wym. zadanie 

zamierzano przeznaczyć 200 000 zł  (brutto). Wybrano ofertę za 189 498, 71 zł. 

Czy są uwagi i pytania? 

Zgłasza się radny Dominik Szewc. Pyta o powody zmiany na stanowisku po. dyrektora SPZ 

ZOZ w Nowej Dębie i termin wykonania robot drogowych na drodze powiatowej  Nr 1030R 

w Krawcach.  Wyraża opinię, że  brak robót na wymienionej drodze przyczynia się do 

powstawania ubytków w wykonanej podbudowie. 

Odpowiedzi udzielił starosta J. Sudoł. Pani dyr. M. Piskór podczas posiedzenia Rady 

Społecznej Szpitala w dniu 10  czerwca 2019 r. poinformowała, że składa rezygnację z 
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pełnionej funkcji z dniem  11 czerwca br. Jako powód podała  nadmiar obowiązków.   

Następnie złożyła pismo do Zarządu Powiatu w  sprawie swojej rezygnacji.  W odniesieniu do  

drogi starosta wyjaśnił  okoliczności  związane z podpisaniem umowy z Nadleśnictwem 

Nowa Dęba. Po podpisaniu umowy, co nastąpiło  18 czerwca  będzie ogłoszony przetarg na 

wykonanie nawierzchni. 

 

p. 6. Interpelacje radnych.  

 W okresie od ostatniej sesji nowych interpelacji niebyło. 

 W odniesieniu do 2 interpelacji o których była mowa na Sesji w dniu 6 maja br.  1. w sprawie 

zmiany organizacji ruchu  na drodze  powiatowej w Skopaniu  Górce w zakresie  

pierwszeństwa. Ponieważ wpłynęły  kolejne wnioski o zmiany organizacji  ruchu Komisja  

sprawdzi  wszystkie te wnioskowane miejsca na obszarze Powiatu.  

2. Przeprowadzono  przegląd  techniczny chodników w Woli Baranowskiej. Naprawy 

przeprowadzone zostaną siłami własnymi. Stwierdzono przy okazji  zdewastowany fragment 

chodnika  w wyniku kolizji drogowej. Ponieważ możliwe było ustalenie sprawcy,  

zobowiązany naprawił szkodę. 

Nie zgłoszono nowych interpelacji. 

7. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

 Punkt a)  w  sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego wotum zaufania.  

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały. Sekretarz Powiatu przedstawia  podstawy prawne  powstania  

Raportu i procedurę związaną  z jego  przyjęciem. Przewodnicząca  ogłasza debatę  nad 

Raportem. 

Czy w sprawie Raportu o stanie Powiatu za 2018 r.  ktoś chce zabrać głos?.   

Zgłoszeń nie było. Debata została zamknięta. 

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk – 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Przechodzimy do pkt .b) 

Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego za 2018 r.  

Przed głosowaniem projektu uchwały zapoznamy się z 2 opiniami: 

- Regionalnej Izby  Obrachunkowej i Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. 
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Proszę wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pana Marka Ziębę  o odczytanie Uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 19 kwietnia 2019 r.  Radny Marek 

Zięba odczytuje uchwałę Nr XIV/92/2019 z dnia 19 kwietnia 2019 r. RIO w Rzeszowie w 

sprawie  Opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego  sprawozdaniu  

rocznym  z wykonania z budżetu powiatu za 2018 r.  

Proszę  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Jerzego Sudoła o  przedstawienie  Opinii 

Komisji Rewizyjnej w związku z rozpatrzeniem sprawozdania finansowego za 2018 r. 

Przewodniczący Komisji odczytuje Opinię Komisji – pozytywną. 

Czy są  uwagi lub pytania do sprawozdania finansowego za 2018 r.? 

Pytań i uwag nie było. 

Głosujemy projekt uchwały. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 16 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał”1. 

Głosowało 17 radnych . Uchwała została podjęta. 

 Punkt c) Projekt uchwały w sprawie   udzielenia  absolutorium  Zarządowi Powiatu 

Tarnobrzeskiego z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

Proszę Pana Starostę o  przedstawienie  sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2018 

r. Starosta  J. Sudoł  przedstawia sprawozdanie. 

O przestawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu  

proszę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Jerzego Sudoła. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  przedstawia wniosek  o udzielenie  absolutorium 

Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

Proszę Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu radnego Tomasza Zielińskiego o 

przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Tarnobrzeskiego wniosku o  

udzielenie  absolutorium z tytułu wykonania  budżetu za 2018 r. Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu  przedstawia   Uchwałę Nr XIV/132/2019 RIO w Rzeszowie z dnia 29 maja 2019 r. 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Komisje Rewizyjną Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

wniosku o  udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 r.. 

Przewodnicząca Rady Powiatu   zadaje pytania: 

Czy są  pytania i uwagi do sprawozdania  z wykonania  budżetu za 2018 r.? 

Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania  finansowego za 2018 r.? 

Czy są pytania i uwagi do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej?   
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Czy są pytania  i uwagi do informacji o stanie mienia Powiatu? 

Czy są pytania i uwagi do wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie udzielenia  absolutorium.? 

Zgłasza się radny  Tadeusz Rękas. Mówi o swoich doświadczeniach  wynikających ze 

sprawowania  funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w minionej  kadencji. 

Przewodnicząca  Rady prosi radnego o pytania lub uwagi stricte na temat  procedowanej 

sprawy absolutorium. Radny nie ma pytań lub uwag do  rozpatrywanych  sprawozdań , opinii 

i informacji.  Innych  pytań i uwag nie było.  Przewodnicząca Rady zarządza: 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk - 17 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  17 radnych. Uchwała została  przyjęta. Przewodnicząca mówi: 

Gratuluję byłemu Zarządowi  realizacji Budżetu w 2018 r. , który został pozytywnie oceniony 

przez statutowe  organy Rady  i Regionalną Izbę Obrachunkową.  1/12  budżetu realizował 

obecny Zarząd. Dziękuję  jednym i drugim członkom Zarządu Powiatu za racjonalne 

wydatkowanie środków, co znalazło odzwierciedlenie w  wyrażonym przed chwilą 

stanowisku Rady. 

Czy Pan Starosta  chce zabrać głos? 

Starosta Jerzy Sudoł  składa  gratulacje b.  Staroście P. Bartoszkowi i członkom b. Zarządu 

Powiatu . Dziękuje radnym  za głosowanie w sprawie absolutorium.  
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 Punkt d) Projekt uchwały w sprawie   nadania Statutu dla Samodzielnego Publicznego 

Zespołu  Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Pan Kazimierz Błasiak 

interpretuje nadanie Statutu, który co do zasady działa w oparciu o istniejący statut od 

25.04.2012 r, ale ze względu na interpretację  zespołu radców prawnych wojewody 

podkarpackiego, który dołączył do radców prawnych innych wojewodów w skali kraju, 

którzy godzą się z wykładnią, że statut zespołów zakładów opieki zdrowotnej  podmiotu nie 

będącego przedsiębiorcą, czyli publicznego zakładu opieki zdrowotnej jest aktem prawa 

miejscowego i  podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. 

Wyjaśnia, że nie można znowelizować obecnego statutu ponieważ nie został on ogłoszony w 

Dzienniku Urzędowym, należy wygasić istniejący uchwalając nowy. Wchodzi on w życie po 

14 dniach od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Głos zabrał Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-17 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Punkt e)   

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZ ZOZ w 

Nowej Dębie za 2018 r. 

O przedstawienie  projektu uchwały poproszony został przedstawiciel szpitala. Głos 

zabrała Pani  Katarzyna Galek pełniąca obowiązki głównego księgowego szpitala. Omówiła 

szczegółowo bilans w tym : aktywa, pasywa, rachunek zysków i strat, zestawienia zmian 

funduszów własnych, rachunku przepływów pieniężnych oraz ogólną sytuację szpitala. 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za 2018 rok osiągnął stratę 
netto w wysokości 894.434,66 zł. Wysokość poniesionej straty jest niższa od kosztów 

amortyzacji w 2018 roku, które wynoszą 1.433.188.54 zł. W związku z tym Powiat, jako 

podmiot tworzący SPZ ZOZ w Nowej Dębie nie jest zobowiązany do pokrycia ujemnego 

wyniku finansowego a ujemny wynik finansowy, zgodnie z art. 59 ust. 1 i 2 ustawy o 

działalności leczniczej, może być pokryty przez SPZ ZOZ we własnym zakresie (z dochodów 

w latach następnych). 

 

Czy są pytania?- brak 
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O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Głos 

zabrał Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący. Projekt uchwały został zaopiniowany przez 

Komisję pozytywnie.  

Salę opuścił Starosta – Jerzy Sudoł celem udzielenia wywiadu. Stan radnych obecnych na sali 

16. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk 16.  

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

 Punkt f) Projekt uchwały w sprawie  ustanowienia na rzecz Samodzielnego Publicznego 

Zespołu  Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie prawa nieodpłatnego  

użytkowania. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Pan Kazimierz Błasiak omawia 

uchwałę, jednocześnie zaznaczając, że Zarząd Powiatu nabył budynek  byłej wymiennikowni 

ciepła podpisując umowę dnia 13.05 2019 rok, tj. akt notarialny.  Tym sposobem  szpital 

zyska prawo nieodpłatnego użytkowania tej nieruchomości.  Jednostka dysponując tym 

budynkiem będzie mogła  zgłaszać wnioski o pozwolenie na wykonywanie wszelkich prac 

budowlanych.  

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Głos zabrał Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 16 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 Ogłoszono 10 minut przerwy- Za 13 radnych, 3- przeciw 

 

Wznowiono obrady sesji po przerwie 
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Punkt  g)   

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Baranów 

Sandomierski. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. W związku z 

kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym dot. ochrony p. 

powodziowej, p. pożarowej i zapobieganiu innym nadzwyczajnym zagrożeniom życia i 

zdrowia mieszkańców Powiatu oraz środowiska,   proponuje się dofinansowanie zakupów 

poprawiających  stan wyposażenia  jednostek  OSP na terenie Gminy Baranów Sandomierski 

w kwocie 25 tyś zł. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Głosujemy    uchwałę. Stan radnych na Sali -14 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 14.  

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt  h)  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Gminie  Gorzyce 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. W związku z 

kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym dot. ochrony p. 

powodziowej, p. pożarowej i zapobieganiu innym nadzwyczajnym zagrożeniom życia i 

zdrowia mieszkańców Powiatu oraz środowiska,   proponuje się dofinansowanie zakupów 

poprawiających  stan wyposażenia  jednostek  OSP na terenie Gminy Gorzyce w kwocie 25 

tyś zł. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Głosujemy    uchwałę. Stan radnych na Sali -15 

 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

Kto „przeciw”0 
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Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 15 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

 Punkt i) Projekt uchwały w sprawie   udzielenia pomocy finansowej Gminie Grębów. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. W związku z 

kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym dot. ochrony p. 

powodziowej, p. pożarowej i zapobieganiu innym nadzwyczajnym zagrożeniom życia i 

zdrowia mieszkańców Powiatu oraz środowiska,   proponuje się dofinansowanie zakupów 

poprawiających  stan wyposażenia  jednostek  OSP na terenie Gminy Grębów w kwocie 25 

tyś zł. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Głosujemy uchwałę.  

 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-15 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Punkt j)   

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Dęba. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. W związku z 

kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym dot. ochrony p. 

powodziowej, p. pożarowej i zapobieganiu innym nadzwyczajnym zagrożeniom życia i 

zdrowia mieszkańców Powiatu oraz środowiska,   proponuje się dofinansowanie zakupów 

poprawiających  stan wyposażenia  jednostek  OSP na terenie Gminy Nowa Dęba w kwocie 

25 tyś zł. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Głosujemy    uchwałę. Stan radnych na Sali -16 
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Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-16.  

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt k) 

 Projekt uchwały w sprawie  zwolnienia w części  z  realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

dyrektora, wicedyrektora oraz kierownika szkolenia praktycznego Zespołu Szkół w 

Gorzycach.  

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Uchwała dotyczy sposobu 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz przyznawania 

zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w szkołach ( zespołach) i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski (§ 2 ust. 1) w uzasadnionych 

przypadkach w ramach posiadanych środków finansowych dyrektor, wicedyrektor, nauczyciel 

któremu powierzono stanowisko kierownicze, a także nauczyciel pełniący obowiązki 

kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono to  stanowisko w szkole 

(placówce oświatowej), mogą być zwolnieni z obowiązku realizacji zajęć w części bądź 

całości, jeżeli w tym czasie warunki funkcjonowania szkoły powodują znaczne zwiększenie 

ich zadań. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Głos 

zabrał Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący. Projekt uchwały został zaopiniowany przez 

Komisję pozytywni 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-17 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 
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Punkt  l)   

Projekt uchwały w sprawie   zwolnienia w części  z  realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

dyrektora i  wicedyrektora  Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w 

Grębowie 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Uchwała dotyczy sposobu 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz przyznawania 

zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w szkołach ( zespołach) i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski (§ 2 ust. 1) w uzasadnionych 

przypadkach w ramach posiadanych środków finansowych dyrektor, wicedyrektor, nauczyciel 

któremu powierzono stanowisko kierownicze, a także nauczyciel pełniący obowiązki 

kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono to  stanowisko w szkole 

(placówce oświatowej), mogą być zwolnieni z obowiązku realizacji zajęć w części bądź 

całości, jeżeli w tym czasie warunki funkcjonowania szkoły powodują znaczne zwiększenie 

ich zadań. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Głos 

zabrał Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący. Projekt uchwały został zaopiniowany przez 

Komisję pozytywnie.  

 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk.-17  

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt  ł)   

Projekt uchwały w sprawie   zwolnienia w części  z  realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

dyrektora, wicedyrektora oraz kierownika szkolenia praktycznego Zespołu Szkół  Nr 2 

w Nowej Dębie . 
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O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Uchwała dotyczy sposobu 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz przyznawania 

zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w szkołach ( zespołach) i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski (§ 2 ust. 1) w uzasadnionych 

przypadkach w ramach posiadanych środków finansowych dyrektor, wicedyrektor, nauczyciel 

któremu powierzono stanowisko kierownicze, a także nauczyciel pełniący obowiązki 

kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono to  stanowisko w szkole 

(placówce oświatowej), mogą być zwolnieni z obowiązku realizacji zajęć w części bądź 

całości, jeżeli w tym czasie warunki funkcjonowania szkoły powodują znaczne zwiększenie 

ich zadań. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Głos 

zabrał Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący. Projekt uchwały został zaopiniowany przez 

Komisję pozytywni 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk.-17  

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt m) 

 Projekt uchwały w sprawie   udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

O przedstawienie opinii proszę Pana Sekretarza. Zabytkowy kościół parafialny w Tarnowskiej 

Woli w gminie Nowa Dęba wymaga pilnych prac budowlano – konserwatorskich.  

Parafia posiada prawomocną decyzję Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z dnia 

13.03.2018 roku na realizację zadania przy kościele parafialnym wpisanym do rejestru 

zabytków pod poz. A-439 decyzją z dnia 22.04.1991 roku, polegającego na wymianie stolarki 

okiennej oraz decyzję Starosty Tarnobrzeskiego z dnia 20 marca 2018 roku zatwierdzającą 
projekt budowlany     i udzielającą pozwolenia na budowę obejmującą wymianę stolarki 

okiennej kościoła w Tarnowskiej Woli. W wyniku planowanej inwestycji wymienione zostaną 
4 okna wraz z renowacją istniejących witraży dzięki temu poprawione zostaną parametry 

termoizolacyjne obiektu oraz estetyka stolarki okiennej, co też pozytywnie wpłynie na 

całokształt zabytkowego kościoła parafialnego w Tarnowskiej Woli. W związku z powyższym 

proponuje się przeznaczyć z budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego kwotę 20 000,00 złotych na 

dofinansowanie prac budowlano – konserwatorskich, które przywrócą pierwotny, możliwy do 
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osiągnięcia charakter obiektu. Przewidywane koszty realizacji prac budowlano – 

konserwatorskich wynoszą 60 258,88 złotych. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrała Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt 

uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie 

Salę opuścił Pan Marek Ożga. Stan radnych 16 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Punkt  n)   

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu tarnobrzeskiego na 

2019 r. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Panią Skarbnik   Powiatu.  Szczegółowo  Pani 

Elżbieta Wojciechowska omówiła  projekt uchwały w tym : zwiększenie planu dochodów o kwotę 
ogółem: 1.032.948 zł 

w związku z:  

− otrzymaniem środków z Funduszu Leśnego na drogę w Krawcach o kwotę        800.000 zł 

− zmniejszeniem dotacji na pomoc finansową z gm. Nowa Dęba na modernizację  

dróg powiatowych o kwotę                32.406 zł 

− zwiększeniem dotacji na realizację projektu „Podkarpacka Akademia 

Motoryzacji – Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe” o kwotę            20.900 zł 

− wypracowaniem dochodów ponadplanowych o kwotę ogółem          137.457 zł 

z tego:  

− Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie            16.457 zł 

− Dom Pomocy Społecznej w Nowej Dębie                1.000 zł 

− Starostwo Powiatowe              110.000 zł 

− Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu             10.000 zł 

− otrzymaniem dotacji na zadanie „Renowacja zewnętrznej klatki schodowej  

internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie”         90.000 zł 

− zwiększeniem dotacji na utrzymanie dzieci w placówkach opiekuńczo –  

wychowawczych i rodzinach zastępczych o kwotę             16.997 zł 

 

Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej:  
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− dz. 600 - Transport i łączność  

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków na: drogę w Krawcach o kwotę 

800.000 zł, przebudowę chodnika w m. Rozalin o kwotę 8.750 zł oraz wydatków bieżących Zarządu 

Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego, zmniejszono plan na przebudowę zatok postojowych  w Nowej 

Dębie przy ul. Jana Pawła II o kwotę 41.156 oraz ustalono plan dotacji dla samorządu województwa 

na zadanie „Termomodernizacja budynku administracyjnego na bazie w miejscowości Nowa Dęba 

na kwotę 8.700 zł. 

− dz. 710 – Działalność usługowa  

W projekcie uchwały zaproponowano przeniesienia w dotychczasowym planie finansowym 

Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego . 

− dz. 750 – Administracja publiczna  

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia na 

częściowe pokrycie wydatków związanych z odprawą emerytalną. 

− dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w planie wydatków oraz zwiększono plan o 

kwotę ogółem 40.000 zł celem udzielenia pomocy finansowej dla gmin z przeznaczeniem na 

dofinansowanie wydatków Ochotniczych Straży Pożarnych na kwotę ogółem 100.000 zł po  

25.000 zł na każdą gminę.  

− dz. 801 – Oświata i wychowanie oraz dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, Zespołu Szkół w Gorzycach i 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie, zwiększono plan wydatków na projekt 

„Podkarpacka Akademia Motoryzacji – Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe” o kwotę 20.900 zł, 

sfinansowanie zakupu prezentu z okazji Dnia Dziecka dla Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie o kwotę 2.000 zł, zadanie inwestycyjne „Renowacja zewnętrznej 

klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie (Pałac 

Dolańskich) o kwotę 90.000 zł oraz zwiększono plan wydatków Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie z tytułu wypracowanych dochodów ponadplanowych o kwotę 

16.457 zł.  

− dz. 852 – Pomoc społeczna i dz. 855 – Rodzina  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych: 

placówek opiekuńczo – wychowawczych w Skopaniu i Centrum Wsparcia i Rehabilitacji 

Społecznej w Gorzycach. Zwiększono plan wydatków Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie 

o kwotę 1.000 zł i placówek opiekuńczo – wychowawczych w Skopaniu o kwotę 30.962 zł oraz 

zmniejszono plan dotacji na utrzymanie dzieci w rodzinach zastępczych o kwotę 3.965 zł.  
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− dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej  

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu dotacji na utrzymanie uczestników w 

Warsztatach Terapii Zajęciowej. 

− dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym 

związanym z realizacją zadania: „Program Ochrony Środowiska wraz z prognozą oddziaływania na 

środowisko na lata 2019 – 2022 z uwzględnieniem lat 2023-2026”  

− dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym celem 

ustalenia planu dotacji na remont zabytkowego Kościoła w Tarnowskiej Woli na kwotę 20.000 zł.  

Uwzględniono jeszcze następujące zmiany: 

1. zwiększono plan dochodów o kwotę 311.399 zł w związku z otrzymanym pismem z 

Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego o zamiarze podpisania umowy na dotację na zadanie: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1119 R relacji Durdy – Marki – Józefów w miejscowości Marki 

w km 4+459,5 – 5+035,3”. 

2. przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym Zespołu Szkół w Gorzycach na kwotę  

5.000 zł. 

3. przesunięcia w planie finansowym w Starostwie Powiatowym na kwotę 500 zł i zmniejszenie planu 

wydatków o kwotę 5.000 zł  

4. przesunięcia w planie wydatków pomiędzy działem 852 – Pomoc społeczna i działem 855 – 

Rodzina na kwotę 20.000 zł celem zabezpieczenia ewentualnego wkładu własnego po przyznaniu 

dotacji na remont i wyposażenie pomieszczeń Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie.  

5. utworzono plan na „Modernizację placówek oświatowych w dz. 854 – Edukacyjna opieka 

wychowawcza na kwotę 5.000 zł.  

Czy są pytania ? 

Głos zabrała radna Pani Krystyna Kozieja z zapytaniem odnośnie pkt 5  projektu uchwały 

budżetowej na 2019 rok z autopoprawką  z zakresu placówek oświatowych o kwotę 5 tyś zł – 

przyjęcia uczniów tj. 2 roczników- potrzeb  dyrektorów- remontu placówek. Jakie środki 

zarząd przewiduje na potrzeby szkół na dostosowanie placówek  oświatowych do wymogów 

nowej reformy reformy . Czy będą zabezpieczone środki.   Szczegółowego wyjaśnienia 

dokonała Pani Skarbnik, informując o zabezpieczeniu środków  na potrzeby placówek w tym 

: SOSW w Grębowie 130 tyś zł. Kwota 5 tyś zł to kwota zabezpieczona w przypadku 

przekroczenia wartości zadania przeznaczonego do realizacji  w formie rezerwy. Pani 

skarbnik dysponuje 3 pismami  w kwestii zabezpieczenia środków pieniężnych dla placówek 

oświatowych  na remont, modernmizację.tj.  dokumentacji boiska, bramy wjazdowej SOSZW 
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w Grębowie, a także ZS w Gorzycach – wyposażenie internatu ( pościel, szafki).  Zarząd 

poświęci uwagę placówkom oświatowo-wychowawczym od 01.09.2019 roku, informując  

o tym, że środki  są zabezpieczone. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrała Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt 

uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-16 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt  o)   

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 5 

marca 2019 r. w sprawie  określenia zadań, na które przeznacza się  środki 

Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę Kierownika PCPR panią Ewę Kędzierską.  

W związku z pilnymi potrzebami osób niepełnosprawnych wymagających wsparcia w 

zakresie rehabilitacji społecznej poprzez likwidacje barier technicznych oraz w 

komunikowaniu się, a także oszczędnościami w obszarze rehabilitacji zawodowej istnieje 

potrzeba przesunięcia środków pomiędzy zadaniami finansowanymi ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Oszczędność w wysokości 

1500,00 zł w wydatkach na usługi i instrumenty rynku pracy oraz 3000,00 zł w udzieleniu 

jednorazowych środków na podjęcie działalności gospodarczej proponujemy przesunąć w 

dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych , w komunikowaniu się i technicznych. 

Pilne potrzeby osób niepełnosprawnych dotyczą w głównej mierze zakupu łóżek 

rehabilitacyjnych, podnośnika kąpielowo-transportowego i systemów do komunikacji 

werbalnej. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Głos zabrał Pan Marian Grzegorzek – Przewodniczący. Projekt uchwały został zaopiniowany 

przez Komisję pozytywnie 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-16   

Kto „przeciw” 0 
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Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Z zapytaniem wystąpił radny Tadeusz Rękas w sprawie  rezygnacji  dyrektora SPZ ZOZ w 

Nowej Dębie. Jaka była przyczyna tejże rezygnacji. Wyjaśnienia dokonał Starosta, informując  

iż  Pani dyrektor złożyła rezygnację bez jakichkolwiek nacisków, nie ukrywając, że decyzja ta 

była zaskoczeniem dla członków Rady Społecznej.  Głos Zabrali również  dyrektorzy 

placówek oświatowych tj. Dyrektor ZS nr 2 w Nowej Dębie  wystąpił z podziękowaniem  za 

wymiar godzin dydaktycznych, natomiast i SOSZW w Grębowie wystąpił  z podziękowaniem 

w sprawie  przekazania nakładów finansowych  dla SOSZW W Grębowie. 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

Z pytaniem wystąpił również Wiceprzewodniczący Tomasz Zieliński w sprawie współpracy  

z Urzędem Wojewódzkim  w kwestii działań udrażniania rowów, zaznaczając zaistniałą 

sytuacje w związku z wystąpieniem podtopień po gwałtownych ulewach i zalaniu domostw 

oraz wielu zniszczeń jakie miały miejsce w Nowej Dębie w związku z wystąpieniem z koryta 

rzeczki „Bystrzyk”. Radny prosi o informację w kwestii udrożnienia ulic :Majdańskiej, 

Podleśnej, Sikorskiego i Borowej. Odpowiedzi udzielił Starosta zaznaczając  zaangażowanie 

wielu osób: mieszkańców, strażaków, aby zapobiec skutkom zalania i zniszczeń. Wysłano do 

województwa protokoły, zdjęcia, oczekując na weryfikacje tych dokumentów, w kwestii 

gminy Grębów, Baranów Sandomierski, Nowej Dęby. Oszacowano szkody na kwotę 3 mln  

zł. Starosta zapewnia, że na pewno pomoc finansową otrzymamy.  Zaprosił do wizji również  

Wody Polskie, celem zbadania jak wygląda droga, skarpa w m. Stale, a także o skutkach 

następstw w przypadku nie podjęcia odpowiednich działań zabezpieczenia tej drogi. Pisma do 

Wojewody wysłano. Starosta zapewnił, że będzie walczył o środki do skutku. 

 

 Przewodnicząca poinformowała, że  w okresie wakacyjnym będzie starała się nie zwoływać 

Sesji o ile nie okaże się to niezbędne. 

Dziękuję za udział w Sesji.  Życzy udanych urlopów.    

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

18 czerwca 2019 r.  

 

Sporządził 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


